
PROTOKOLL
vid sammanträde i Djurgårdens IF:s Överstyrelse den 2/2/53 

på Stadion,

Närvarande: Nordlund, Rinman, Noren, Liliequist.

§ 1.
Nordlund öppnade sammanträdet med en redogörelse för ”affären” 

med Hedjerson/Winnberg å ena och DIF å andra sidan, överenskommelse 
hade nåtts så till vida, att anstånd medgivits av H. & W. med skul
dens reglerande till i maj 1953.

§ 2.
Föredrogs protkoll från ÖS-sammanträde den 26/1/53. Protokollet 

godkändes utan erinringar.

§ 3.
Diskuterades föredragningslista för den 16/2:s allm. sammanträde. 

FÖr att efterhöra sektionernas synpunkter beslöts att inkalla sek
tionsordförandena till sammanträde med ÖS måndagen den 9/2 på 
Stadion. Därvid skulle även diskuteras avvecklingen av ”skid
frågan” från 1952 års årsmöte, kandidater till avgående ÖS-leda
möter, kandidater för hedersmärken etc.

§
Beslöts ansöka om kr. 10.000:- som bidrag ur Konung Gustaf V:s 

90-årsfond.

§ 5.
Föredrog sekreteraren en rapport om hur IF Elfsborg i Borås 

har ekonomin upplagd inom sektioner resp. huvudstyrelse, varav fram
gick, att självekonomiserade sektioner måste själva svara för ev. 
förluster. Som typexempel skulle redogöras härför vid det kommande 
allm. sammanträdet.

§ 6.
Ventilerades frågan om skidbackens räntabilitet. Att ÖS på allvar 

måste gripa sig an uppgiften att på något sätt ekonomisera före
taget, är en självklar sak, ansåg Nordlund med samtligas instäm
mande. När det gäller att avveckla backen och få den över i kom
munal hand, anmälde Rinman reservation. För att emellertid bringa 
klarhet i frågan om anslag kan påräknas från någon myndighet, be
slöts att Nordlund skulle ta kontakt med Tore Brodd i RF för att 
efterhöra lämpliga vägar. I Övrigt skulle en kommitté på tre per
soner (förslagsvis Sven Larson, Åke Dunér och Liliequist) få ett 
sammanträffande med RF-direktÖren Torsten Wiklund till stånd. Om 
det visade sig att alla möjligheter att erhålla bidrag ur arvs
fonden, från tipsmedel eller andra källor voro stängda, borde 
de kommunala organen bearbetas.

§ 7.
Frågan om kanslistens fortsatta engagemang skall hänskjutas 

till fotbollssektionen för definitivt avgörande.
§ 8.

Beslöts tillskriva Kungl. Stadionstyrelsen med begäran om ett 
bättre ordnande av värmefrågan i kanslilokalerna, vilka inte kunde 
anses användbara för stillasittande sammanträdespersoner i sin nu
varande totala brist på värme-element.

§ 9.
Avslutades sammanträdet.


